
公務員事務局局長鄧國威先生	 /	各位立法會議員：	

	
大家好,我叫 ERIK,宜家喺一間貿易公司以 PROJECT 形式任職WEB	

PROGRAMMER,宜家搵緊一份穩定工作	

	
我由 21 歲開始政府就唔批傷殘津貼俾我,整個大學課程都係靠自己朝早返工,夜

晚返學咁完成	

	
首先我想大家明白殘疾人士唔一定係低學歷,更加唔一定工作效率低;我哋唔係要

人施捨,我哋只係想要一個可以表現自己嘅機會	

	
因為身邊實在太多殘疾朋友冇工返,所以我真係好希望政府帶頭聘用多啲殘疾人

士	

	
梁振英特首喺競選政綱提到要研究促進殘疾人士就業的措施,我想問局長：	

	
過去呢一年你哋有冇研究新措施?有咩成果?唔好再答唔需要經鄰選就可以直接

面試,據我所知早幾年已經係咁做	

	
希望局長都會以梁振英特首穩中求變嘅理念,	 研究新措施令更多殘疾人士於政

府部門長期工作	

	
殘疾人士就業關注聯席成員	
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